



**RETURN BIDS TO:
RETOURNER LES SOUMISSIONS A :**

Soft Copy/Copie électronique :

Attention : Sonya Dupont

Email/Courriel : Sonya.Dupont@rcmp-grc.gc.ca

**SOLICITATION
AMENDMENT**

**MODIFICATION DE
L'INVITATION**

The referenced document is hereby revised; unless otherwise indicated, all other terms and conditions of the Solicitation remain the same.

Ce document est par la présente révisé; sauf indication contraire, les modalités de l'invitation demeurent les mêmes.

Comments: - Commentaries:

THIS DOCUMENT DOES NOT CONTAIN A
SECURITY REQUIREMENT

LE PRÉSENT DOCUMENT NE COMPORTE PAS
UNE EXIGENCE EN MATIÈRE DE

Title – Sujet		Date
Jacket, Take Down / Blousons d'intervention		June 3, 2020 3 juin, 2020
Solicitation No. – N° de l'invitation		Amendment No. – N° de la modification # 001
202100462		
Client Reference No. - No. De Référence du Client 202100462		
Solicitation Closes – L'invitation prend fin		
At /à :	2 :00 pm EST	EDT(Eastern Daylight Time) HAE (heure avancée de l'Est)
On / le :	June 22, 2020 – 22 juin, 2020	
F.O.B. – F.A.B	GST – TPS	Duty – Droits
Destination of Goods and Services – Destinations des biens et services		
Instructions		
Address Inquiries to – Adresser toute demande de renseignements à Sonya.Dupont@rcmp-grc.gc.ca Procurement and Contracting Officer		
Telephone No. – No. de téléphone (613) 843-3819		Facsimile No. – No. de télécopieur (613) 825-0082



This amendment is raised to address the following:

- To respond to questions received during the solicitation period:

QUESTIONS AND ANSWERS

Question 1:

Could we please get to see a sample of the take down jacket before submitting the bid?

Answer 1:

As per Article 4.22.1, Mandatory Technical Criteria – Pre-Award Sample, a RCMP viewing sample(s) will be provided to Bidders who are requested to provide Pre-Award Sample(s) and is to be used for guidance for all factors not covered by the RCMP Purchase Description.

Question 2:

Please provide the unit price of the jacket to who the bid was awarded last year?

Answer 2:

Artex Sportswear Inc. was the Supplier for the last contract and the full contract value was \$40,589.60 including all applicable taxes.



La présente modification vise à :

- répondre aux questions reçues pendant la période de soumission;

QUESTIONS ET RÉPONSES

Question 1 :

Pourrions-nous voir un échantillon du blouson d'intervention avant de présenter une soumission?

Réponse 1 :

Conformément à l'article 4.22.1, Critères techniques obligatoires – Échantillons préalables à l'attribution du contrat, la GRC fournira un ou des échantillons visuels aux soumissionnaires à qui l'on demande de fournir un ou des échantillons avant l'attribution du contrat et qui doivent servir de guide pour tous les facteurs non couverts par la description d'achat de la GRC.

Question 2 :

Veillez fournir le prix unitaire du blouson à qui le contrat a été attribué l'année dernière?

Réponse 2 :

L'entreprise Artex Sportswear Inc. était le fournisseur du dernier contrat, et la valeur totale du contrat était de 40 589,60 \$, y compris toutes les taxes applicables.